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Projekt                                                    Protokołu nr 31/21 
z posiedzenia 

Komisji Spraw Społecznych 
Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

w dniu 17 maja 2021 r. 
Ad 1. 
Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 
 
Otwarcia posiedzenia (o godz. 16:00), stwierdzenia prawomocności obrad i powitania 
członków komisji, zastępcę Prezydenta Miasta ds. oświatowych o społeczno-gospodarczych 
kierowników oraz zaproszonych gości dokonała przewodnicząca komisji Spraw Społecznych 
Ewa Odulińska. Obrady rozpoczęto 17 maja 2021 o godz. 16:00, a zakończono o godz. 16:47 
tego samego dnia. Na statutową liczbę 8 radnych w chwili rozpoczęcia obrad obecnych było 7 
członków komisji (obecność członków komisji, radni potwierdzili obecność poprzez 
potwierdzenie kworum za pomocą systemu eSesja, oraz logowanie przez system Microsoft 
Teams). Przewodnicząca poinformowała, że obrady komisji są prawomocne.  
Komisja była przeprowadzona w trybie określonym w art. 15zzx ustawy z dnia 2 marca 2020 
r. o szczególnych rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i 
zwalczaniem COVID-19, innych chorób zakaźnych oraz wywołanych nimi sytuacji 
kryzysowych (Dz.U. z  2020r. poz. 374, z późn. zm.), za pośrednictwem systemu 
wideokonferencyjnego Microsoft Teams (w tym w siedzibie Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 
przy ul. Grzegorza Piramowicza 32 w sali konferencyjnej nr 229). Obrady odbywały się za 
pomocą za pośrednictwem systemu wideokonferencyjnego Microsoft Teams oraz systemu 
eSesja.  
W posiedzeniu za pośrednictwem systemu wideokonferencyjnego Microsoft Teams oraz 
eSesja uczestniczyło 8 członków komisji : 
 
W posiedzeniu wzięło udział 8 członków. 
 
Obecni: 
1. Hanna Białas 
2. Grażyna Filipowicz  
3. Elżbieta Kozakiewicz 
4. Małgorzata Lipczyńska 
5. Halina Mińczuk 
6. Ewa Odulińska 
7. Marek Piasecki 
8. Sławomir Wołkowiecki 
 
Ponadto w posiedzeniu za pośrednictwem systemu wideokonferencyjnego Microsoft Teams 
uczestniczyli: 
 

1. Wojciech Jagiełło, zastępca prezydenta miasta Kędzierzyn-Koźle; 
2. Joanna Mazurkiewicz, radca prawny; 
3. Joanna Hariasz, skarbnik miasta; 
4. Zbigniew Romanowicz, sekretarz miasta; 
5. Agata Morkis, dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kędzierzynie Koźlu; 
6. Maja Dobber-Mrożek, kierownik Wydziału Polityki Mieszkaniowej Spraw Socjalnych i 

Zdrowia w Kędzierzynie Koźlu;  
7. Anna Brągiel – dyrektor Środowiskowy Dom Samopomocy "Promyczek" w 

Kędzierzynie Koźlu. 
8. Beata Kaczyńska-Pogwizd –  kierownik Wydziału Kultury, Sportu i Turystyki w 

Kędzierzynie Koźlu; 
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9. Teresa Głuszek –  kierownik Wydziału Informacji i Promocji Miasta w Kędzierzynie 
Koźlu; 

10. Beata Pierzchlewicz –  kierownik Wydziału Strategii, Rozwoju i Środków Pomocowych 
w Kędzierzynie Koźlu; 

11. Stanisław Węgrzyn, dyrektor Miejskiego Zarządu Budynków Komunalnych  
w Kędzierzynie Koźlu. 

 
Ad 2.  
Wnioski do porządku obrad. 
1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Wnioski do porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu Nr 30 z dnia 19 kwietnia 2021 r. 
4. Opinia komisji do sprawozdania z wykonania budżetu miasta za rok 2020 w zakresie 

działania komisji. 
5. Sprawozdanie z realizacji Programu współpracy Gminy Kędzierzyn-Koźle z 

organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami działającymi w zakresie pożytku 
publicznego za rok 2020. 

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia wzoru wniosku o przyznanie 
dodatku mieszkaniowego oraz wzoru deklaracji o dochodach gospodarstwa domowego. 

7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia wzoru wniosku o wypłatę dodatku 
energetycznego. 

8. Informacja o działaniach asystentów rodziny Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej  
w Kędzierzynie-Koźlu w roku 2020 r.- temat wynika z planu pracy.  

9. Ocena Zasobów Pomocy Społecznej za 2020 r. 
10. Sprawozdanie z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej  

w Kędzierzynie-Koźlu za 2020 r.  
11. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 
12. Zakończenie obrad. 
 
Nie zgłoszono wniosków do porządku obrad.  
 
Ad 3.  
Przyjęcie protokołu Nr 30 z dnia 19 kwietnia 2021 r. 
 
Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska poinformowała, że protokół został 
wysłany wszystkim członkom komisji na pocztę elektroniczną oraz został zamieszczony  
na portalu eSesja.pl. Poinformowała, że radni nie zgłosili uwag do protokołu, następnie poddała 
go pod głosowanie. 
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu Nr 30 z dnia 19 kwietnia 2021 r.  
Wyniki głosowania 
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (7) 
Hanna Białas, Grażyna Filipowicz , Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Halina 
Mińczuk, Ewa Odulińska, Sławomir Wołkowiecki 
NIEOBECNI (1) 
Marek Piasecki 
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Ad 4.  
Opinia komisji do sprawozdania z wykonania budżetu miasta za rok 2020 w zakresie 
działania komisji (zarządzenie oraz opinia RIO stanowi załącznik do nin. protokołu) 
 
Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska poinformowała, że komisji 
zostało przedstawione sprawozdanie z wykonania budżetu miasta za rok 2020 wraz z 
załącznikami. Wpłynęła pozytywna opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej, otworzyła 
dyskusję, wobec braku osób chętnych do dalszej dyskusji podała pod głosowanie: 
Dodała, że wykonanie budżetu w zakresie komisji Spraw Społecznych dotyczą głównie spraw 
społecznych i pomocy społecznej.  
 
Głosowano w sprawie: 
Opinia komisji do sprawozdania z wykonania budżetu miasta za rok 2020 w zakresie 
działania komisji. 
Wyniki głosowania 
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (7) 
Hanna Białas, Grażyna Filipowicz , Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Halina 
Mińczuk, Ewa Odulińska, Sławomir Wołkowiecki 
NIEOBECNI (1) 
Marek Piasecki 
 
Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie 7 głosów ,,za” pozytywnie zaopiniowała  
sprawozdania z wykonania budżetu miasta za rok 2020 w zakresie działania komisji. 
 
Ad 5.  
Sprawozdanie z realizacji Programu współpracy Gminy Kędzierzyn-Koźle z 
organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami działającymi w zakresie pożytku 
publicznego za rok 2020 (sprawozdanie stanowi załącznik do nin. protokołu).  
 
Ze względu na problemy techniczne prowadzenie obrad przejęła wiceprzewodnicząca komisji 
Małgorzata Lipczyńska. 
 
Wiceprzewodnicząca komisji Małgorzata Lipczyńska poinformowała, że zostało 
przedstawione obszerne sprawozdanie pisemne o współpracy Gminy Kędzierzyn-Koźle z 
organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami działającymi w zakresie pożytku publicznego 
za rok 2020. Otworzyła dyskusję, wobec braku osób chętnych do dalszej dyskusji 
poinformowała, że komisja zapoznała się i przyjęła ww. sprawozdanie.  
 
Ad 6.  
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia wzoru wniosku o przyznanie 
dodatku mieszkaniowego oraz wzoru deklaracji o dochodach gospodarstwa domowego 
(projekt uchwały stanowi załącznik do protokołu). 
 
Wiceprzewodnicząca komisji Małgorzata Lipczyńska poinformowała, że komisji został 
przestawiony projekt uchwały.  
 
Maja Dobber-Mrożek, kierownik Wydziału Polityki Mieszkaniowej Spraw Socjalnych i 
Zdrowia w Kędzierzynie Koźlu wyjaśniła, że do obowiązującego dotychczas wzoru  
o przyznanie dodatku mieszkaniowego oraz wzoru deklaracji o dochodach gospodarstwa 
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domowego zgodnie z zapisami uchwały został wprowadzony jedynie wymóg wpisania numeru 
PESEL.  Ludzie są przyzwyczajeni do tego wzoru, innych zmian nie dokonuje. 
 
Wiceprzewodnicząca komisji Małgorzata Lipczyńska otworzyła dyskusję, nikt nie zgłosił się 
do głosu, kolejno poddała pod głosowanie: 
Głosowano w sprawie: 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku 
mieszkaniowego oraz wzoru deklaracji o dochodach gospodarstwa domowego. 
Wyniki głosowania 
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (8) 
Hanna Białas, Grażyna Filipowicz , Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Halina 
Mińczuk, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Sławomir Wołkowiecki 
 
Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie 8 głosów ,,za” pozytywnie zaopiniowała  
ww. projekt uchwały. 
 
Ad 7.  
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia wzoru wniosku o wypłatę dodatku 
energetycznego (projekt uchwały stanowi załącznik do protokołu). 
 
Wiceprzewodnicząca komisji Małgorzata Lipczyńska poinformowała, że komisji został 
przestawiony projekt uchwały.  
 
Maja Dobber-Mrożek, kierownik Wydziału Polityki Mieszkaniowej Spraw Socjalnych i 
Zdrowia w Kędzierzynie Koźlu wyjaśniła, że do obowiązującego dotychczas wzoru, 
wprowadza się zmianę polegającą jedynie na wykreśleniu możliwości wypłaty tego dodatku  
w kasie urzędu miasta. Punkt kasowy w Urzędzie Miasta został zamknięty. Dodatki zostaną 
wypłacone na podane konto bankowe.  
  
Wiceprzewodnicząca komisji Małgorzata Lipczyńska otworzyła dyskusję, nikt nie zgłosił się 
do głosu, kolejno poddała pod głosowanie: 
Głosowano w sprawie: 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia wzoru wniosku o wypłatę dodatku 
energetycznego.  
Wyniki głosowania 
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (8) 
Hanna Białas, Grażyna Filipowicz , Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Halina 
Mińczuk, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Sławomir Wołkowiecki 
 
Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie 8 głosów ,,za” pozytywnie zaopiniowała  
ww. projekt uchwały. 
 
Ad 8.  
Informacja o działaniach asystentów rodziny Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w 
Kędzierzynie-Koźlu w roku 2020 r.- temat wynika z planu pracy (informacja stanowi 
załącznik do protokołu). 
 
Wiceprzewodnicząca komisji Małgorzata Lipczyńska poinformowała, że komisji została 
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przestawiona pisemna informacja o działaniach asystentów rodziny Miejskiego Ośrodka 
Pomocy Społecznej w Kędzierzynie-Koźlu w roku 2020 r. 
 
Agata Morkis, dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kędzierzynie Koźlu 
udzieliła szczegółowych do przedstawionej informacji pisemnej o działaniach asystentów 
rodziny.  
 
Wiceprzewodnicząca komisji Małgorzata Lipczyńska zapytała czy zwiększono ilość 
psychologów rodzinnych współpracującymi z asystentów rodzin. 
 
Agata Morkis, dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kędzierzynie Koźlu 
poinformowała, że w MOPS na stale jest zatrudniony psycholog. Również jest zatrudniony 
terapeuta rodzinny. Obsada i zakres zatrudnienia jest wystarczający. 
 
Radna Hanna Białas poprosiła o przekazanie asystentom rodzin, że dzieci można kierować do 
świetlic socjoterapeutycznych, które zostały już otwarte. Świetlice czekają ma uczestników. 
Współpracują z psychologiem, grupą wsparcia.  
 
Agata Morkis, dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kędzierzynie Koźlu 
poinformowała, że asystenci rodziny mają taką wiedzę, będą kierować do świetlic, dla dzieci i 
młodzieży będzie to kolejna forma aktywizacji.  
 
Komisja zapoznała się i przyjęła ww. informację. 
 
Ad 9.  
Ocena Zasobów Pomocy Społecznej za 2020 r.- temat wynika z planu pracy (informacja 
stanowi załącznik do protokołu). 
 
Wiceprzewodnicząca komisji Małgorzata Lipczyńska poinformowała, że komisji została 
przestawiona obszerna pisemna informacja Ocena Zasobów Pomocy Społecznej za 2020 r.  
W materiale wskazano, że osoby oczekujące pomocy tę pomoc otrzymują.  
 
Wojciech Jagiełło, zastępca prezydenta miasta Kędzierzyn-Koźle poinformował, że 
przedstawiony dokument stanowi kompendium wiedzy o działaniach podejmowanych przez 
MOPS w 2020 r. w celu udzielania pomocy społecznej mieszkańcom.  
 
Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska poinformowała, że osoby 
oczekujące pomocy ze strony gminy, tę pomoc otrzymują. Niektóre zadania są realizowane z 
budżetu państwa oraz ze środków własnych gminy. Wiele inicjatyw zostało podjęte przez samą 
gminę, np. gmina proponuje mieszkańcom mieszkania chronione, domy dziennego pobytu, nie 
każde gminy  prowadzą takie działania i pomoc ponieważ wiąże się to z kosztem dla gminy, 
muszą zostać zaangażowane spore środki gminne. Wiele działań w tym roku z powodu pandemii 
zostało ograniczonych.  
 
Komisja zapoznała się i przyjęła ww. informację. 
 
Ad 10.  
Sprawozdanie z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kędzierzynie-
Koźlu za 2020 r.- temat wynika z planu pracy (informacja stanowi załącznik do protokołu). 
 
Wiceprzewodnicząca komisji Małgorzata Lipczyńska poinformowała, że komisji została 
przestawiona obszerna pisemna sprawozdanie z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy 
Społecznej w Kędzierzynie-Koźlu za 2020 r. 
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Agata Morkis, dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kędzierzynie Koźlu 
poinformowała, że został przygotowany dokument wskazujący co dokładnie proponuje MOPS 
mieszkańcom. Kuchnie w domach dziennego pobytu stale pracowały, przygotowane były  
posiłki wydawane seniorom w menażkach. Pod nazwą ,,menażka za menażkę”. Seniorzy przez 
cały czas odbierali posiłki na wynos. Po długim czasie zamknięcia domy dziennego pobytu 
przygotowują się na otwarcie i posiłki będą spożywane na miejscu, z zachowaniem dystansu, 
poprzez montaż pleksi na stołach. Przygotowują się od czerwca do organizacji zajęć dla 
seniorów, cześć zajęć będzie na wolnym powietrzu. . 
 
Wiceprzewodnicząca komisji Małgorzata Lipczyńska poinformowała, że w tym trudnym czasie 
seniorzy byli najbardziej wyizolowani, zdecydowanie tej grupie najbardziej brakuje im spotkań 
i zajęć. Zapytała czy w tym wolnym czasie dokonano niezbędnych remontów.  
 
Agata Morkis, dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kędzierzynie Koźlu 
poinformowała, że drobne remonty przeprowadzał konserwator. Lecz stary budynek przy  
ul. Piramowicza pilnie wymaga kompleksowego remontu.  
 
Wiceprzewodnicząca komisji Małgorzata Lipczyńska poinformowała, że z uwagi na dużą 
liczbę seniorów, miasto musi podejmować wiele działań i form pomocy tej grupie.  
 
Komisja zapoznała się i przyjęła ww. informację. 
 
Ad 11.  
Sprawy bieżące i wolne wnioski. 
 
Kolejny termin komisji został ustalony na 21 czerwca 2021 r. o godz. 16:00 
 
Ad 12.  
Zakończenie obrad. 
 
Wiceprzewodnicząca komisji Małgorzata Lipczyńska oraz przewodnicząca komisji Spraw 
Społecznych Ewa Odulińska podziękowały za uczestnictwo w posiedzeniu i o godz. 16:47 
zamknęły 31 posiedzenie Komisji Spraw Społecznych Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle.  
 

 
       PRZEWODNICZĄCA KOMISJI  

        Ewa Odulińska (-) 

 
 
 
Protokołowała  
 
A. Dworaczek 

 


